

Terms and Conditions:

الأحكام والشروط:

The following Terms and Conditions are applicable to Easy Cash EPP product.

تنطبق الشروط والأحكام التالية على منتج Easy Cash EPP.

1. DEFINITIONS

In these Terms and Conditions where the context so admits the following expressions shall have the meanings herein designated unless the context otherwise requires:

- 1.1 "Easy Cash EPP" means the loan to be granted to the Credit Card holder by Deem according to these terms and conditions and includes Loan On Phone (LOP) products and the loans entered into via internet.
- 1.2 "Manager's Cheque" means the cheque or any means of payment issued by Deem in favor of the Credit Card holder upon issue of Easy Cash EPP.

2. ELIGIBILITY

- 2.1 Easy Cash EPP is offered exclusively to Deem Credit Card holders who meet the criteria determined.
- 2.2 The Credit Card holder shall only be eligible for Easy Cash EPP if he/she is within Deem's criteria determined in accordance with Clause 2.1 above.
- 2.3 Deem shall grant Easy Cash EPP requested by the Credit Card holder at its sole discretion and reserves the right to refuse to grant an Easy Cash EPP to any Credit Card holder without revealing the reasons for such refusal. Deem may cancel by notice to the Credit Card holder, its commitment to make Easy Cash EPP available or reduce the amount of Easy Cash EPP.

3. EASY CASH EPP AMOUNT

- 3.1 The amount of any Easy Cash EPP shall be determined by Deem at its sole discretion and for LOP it shall not in any case exceed the Credit Card holder's unutilised Credit Limit.
- 3.2 The Credit Card holder may request the amount of Easy Cash EPP from Deem, provided that the same is within the limit described in Clause 3.1 above.
- 3.3 Deem shall have the right to determine the amount of any Easy Cash EPP it grants at its sole discretion, provided that Easy Cash EPP is within the limit described in Clause 3.1 above and does not exceed the amount requested by the Credit Card holder.

4. BILLING

- 4.1 In consideration of Deem agreeing to make Easy Cash EPP available to the Credit Card holder, the Credit Card holder agrees to repay the principal amount of Easy Cash EPP plus all interest, charges and fees payable hereunder.
- 4.2 The Credit Card holder shall repay the Easy Cash EPP to Deem in monthly instalments over the term of Easy Cash EPP booked.
- 4.3 The amount of each Easy Cash EPP monthly instalment shall be computed by dividing the total Easy Cash EPP amount by the number of months in the term selected by the Credit Card holder.
- 4.4 The total Easy Cash EPP amount shall be computed by adding the principal amount of Easy Cash EPP and the interest during the term of Easy Cash EPP.
- 4.5 Interest at the rate determined by Deem shall be charged on Easy Cash EPP. Each Easy Cash EPP monthly instalment will include amounts for the repayment of principal and interest charges.
- 4.6 Easy Cash EPP monthly instalments shall be billed to the Credit Card holder in the Statement of Account. Billing shall commence from the first Statement of Account sent to the Credit Card holder following the disbursement of Easy Cash EPP.

5. REPAYMENT

- 5.1 The Credit Card holder shall be liable to pay Easy Cash EPP in monthly instalment billed to the Statement of Account. If the Credit Card holder returns the full amount of Easy Cash EPP to Deem leaving Easy Cash EPP unused, any principal repayments charged to the Credit Card Account will be credited to the Card Account. Any interest payments and fees charged to the Credit Card Account will not be refunded to the Customer and will be considered as charges for the cancellation of Easy Cash EPP.
- 5.2 If the Credit Card holder pays less than the Minimum Payment Due by the Payment Due Date specified in the Statement of Account, charges and delay interest as per these terms and conditions and the Schedule of Fees and Charges will be applicable.
- 5.3 The Credit Card holder may repay the total Easy Cash EPP amount to Deem in one lump sum. A pre-closure fee at Deem's prevailing rate shall be charged to the Credit Card holder in this case.
- 5.4 If the Credit Card holder fails to make payment in full of two consecutive Easy Cash EPP monthly instalments, the entire outstanding balance of the total Easy Cash EPP amount shall immediately become due and payable by the Credit Card holder, and Deem shall have the right to demand the immediate payment thereof.
- 5.5 Payments made in excess of the Credit Card outstanding will not automatically be adjusted against billed instalments and will hence not result in prepayment of Easy Cash EPP.
- 5.6 If an eligible Credit Card is cancelled prior to payment in full of all amounts outstanding under Easy Cash EPP facility, the entire amount outstanding on the eligible Credit Card (including billed and unbilled retail and cash transactions, all outstanding amounts under a Credit Card Instalment Facility, and all applicable fees and charges) shall be immediately due and payable by the eligible Credit Card holder, whereupon Deem shall have the right to demand immediate payment thereof.

6. MISCELLANEOUS

- 6.1 Easy Cash EPP amount will be transferred to the Credit Card holder's UAE Bank Account by debiting the cardholder's Credit Card account.
- 6.2 The credit limit on the Credit Card account will be reduced to the extent of the principal loan availed and will be released as and when the monthly instalments are billed and paid in the subsequent months.
- 6.3 Allowing the Credit Card holder to re-borrow any part of the principal amount of Easy Cash EPP that has been repaid is at Deem's sole discretion.
- 6.4 The Cash Up or Miles Up rewards points will not accrue on Easy Cash EPP transaction amount.
- 6.5 Deem reserves the right to terminate Easy Cash EPP service without prior notice.

1. الترميمات

في هذه الشروط والأحكام وفقاً للتعبيرات التالية لها معاني محددة ما لم يتطلب السياق خلاف ذلك:

- 1,1 "Easy Cash" يعني القرض الذي سيتم منحه لحامل بطاقة الائتمان من قبل ديم وفقاً لهذه الشروط والأحكام، ويتضمن منتجات LOP "القرض عبر الهاتف" والقرض التي يتم تقديمها عبر الإنترنت.
- 1,2 "شيك مصفّق" يعني شيك أو أي وسيلة دفع صادرة من قبل ديم لصالح حامل البطاقة عند إصدار Easy Cash.

2. الأهلية

- 2,1 يتم تقديم Easy Cash حصرياً لحاملي البطاقات الذين يستوفون المعايير المحددة من قبل ديم.
- 2,2 يكون حامل البطاقة مؤهلاً للحصول على Easy Cash إذا كان ضمن معايير ديم المحددة وفقاً للبند 2,1.
- 2,3 بناء على طلب حامل البطاقة، ديم لها حرية التصرف في منح أو رفض Easy Cash له \ لها دون الكشف عن أسباب الرفض. بالإضافة إلى ذلك، يحق لديم إلغاء إتاحة Easy Cash أو تقليل مبلغ Easy Cash عن طريق إشعار حامل البطاقة.

3. مبلغ الـ EASY CASH

- 3,1 يتم تحديد مبلغ Easy Cash من قبل ديم وفقاً لشروطها، وأما بالنسبة إلى LOP يجب ألا يتجاوز حد الائتمان الغير المستخدم لحامل البطاقة في أي ظرف كان.
- 3,2 يجوز لحامل البطاقة طلب Easy Cash من ديم، بشرط أن يكون من ضمن الحد الموضح في البند 3,1.
- 3,3 يحق لديم تحديد مبلغ Easy Cash وفقاً لشروطها، بشرط أن يكون Easy Cash ضمن الحد الموضح في البند 3,1 المذكور أعلاه ولا يتجاوز المبلغ المطلوب من قبل حامل البطاقة.

4. الفواتير

- 4,1 يجب أن يوافق حامل البطاقة على سداد المبلغ الأصلي لـ Easy Cash بالإضافة إلى جميع الفوائد والرسوم والمصاريف والمستحقة بموجب هذه الاتفاقية مقابل موافقة ديم على منح Easy Cash لحامل البطاقة.
- 4,2 يجب على حامل البطاقة سداد الأقساط الشهرية لـ Easy Cash إلى ديم وفقاً للمدة المتفق عليها.
- 4,3 يتم حساب مبلغ القسط الشهري عن طريق تقسيم إجمالي مبلغ الـ Easy Cash على عدد الأشهر في المدة التي تم اختيارها من قبل حامل البطاقة.
- 4,4 يتم حساب إجمالي مبلغ Easy Cash عن طريق إضافة المبلغ الأساسي للـ Easy Cash والفائدة خلال المدة المتفق عليها.
- 4,5 يتم احتساب فائدة الـ Easy Cash بالسعر الذي تحدده ديم.
- 4,6 يتم إرسال مبلغ القسط الشهري للـ Easy Cash إلى حامل البطاقة عن طريق كشف الحساب ابتداءً من أول قسط حتى اكتمال الأقساط الشهرية لحامل البطاقة.

5. السداد

- 5,1 حامل البطاقة مسؤول عن دفع القسط الشهري لـ Easy Cash المذكور في كشف الحساب، إذا تم إعادة مبلغ الـ Easy Cash كاملاً إلى ديم من دون استخدامه، سيتم إضافة أي مدفوعات أساسية على الـ Easy Cash إلى حساب البطاقة. لن يتم رد مدفوعات الفوائد والرسوم على حساب البطاقة، كما سيتم اعتبارها رسوماً لإلغاء الـ Easy Cash.
- 5,2 إذا دفع حامل البطاقة أقل من الحد الأدنى للدفع المستحق في تاريخ استحقاق الدفع المحدد في كشف الحساب، سيتم تطبيق رسوم وفوائد التأخير وفقاً للشروط والأحكام وجدول الرسوم والنفقات.
- 5,3 يجوز لحامل البطاقة بتسديد المبلغ الإجمالي للـ Easy Cash في دفعة واحدة، حيث سيتم فرض رسوم السداد المبكر بالسعر المتفق عليه بين ديم وحامل البطاقة.
- 5,4 إذا لم يقم حامل البطاقة بسداد المبلغ الكامل لقسط الـ Easy Cash في شهرين متتاليين، سيصبح الرصيد الإجمالي للـ Easy Cash مستحقاً وواجباً للدفع من قبل حامل البطاقة على الفور كما يحق لديم أن تطلب السداد الفوري من حامل البطاقة.
- 5,5 في حال دفع العميل أكثر من المبلغ المستحق على بطاقة الائتمان، لن يتم احتسابها مقابل اقساط الـ Easy Cash.
- 5,6 إذا تم إلغاء بطاقة مؤهلة قبل التسديد بالكامل لجميع المبالغ المستحقة بموجب تسهيل Easy Cash، سيكون المبلغ الإجمالي على البطاقة المؤهلة (بما في ذلك المعاملات التجارية والنقدية المفوترة وغير المفوترة، وجميع المبالغ المستحقة بموجب تسهيل أقساط بطاقة الائتمان، وجميع الرسوم والتكاليف المطبقة) مستحقة وواجبة للسداد على الفور من قبل حامل البطاقة المؤهل وعتها يحق لديم المطالبة بالسداد الفوري.

6. متفرقات

- 6,1 سيتم تحويل مبلغ الـ Easy Cash على البطاقة إلى الحساب المصرفي المحلي (الإمارات العربية المتحدة) لحامل البطاقة عن طريق الخصم من حساب بطاقة ائتمان حامل البطاقة.
- 6,2 سيتم تخفيض حد الائتمان على البطاقة إلى الحد الأساسي المتاح للـ Easy Cash وسيتم إعادة إصدارها في الأشهر اللاحقة عند دفع الأقساط الشهرية.
- 6,3 السماح باقتراض أي جزء من المبلغ الأساسي للـ Easy Cash الذي تم سداه من قبل حامل البطاقة سيكون وفقاً لشروط ديم.
- 6,4 لن يتم تجميع نقاط مكافآت الـ Cash Up أو Miles Up على مبلغ الـ Easy Cash.
- 6,5 يحق لديم إنهاء خدمة الـ Easy Cash دون إشعار مسبق.

C SIGN HERE
Customer signature توقيع العميل
Date (DD) / (MM) / (YYYY)

D SIGN HERE
Deem signature توقيع شركة ديم
Date (DD) / (MM) / (YYYY)